
AUTOMATIC HIGH SPEED PAPER CUP FORMING MACHINE

GZB-600 高速智能纸杯机
简介  Description

GZB-600型高速纸杯机成型机是一种双转盘，双分割器的高性能自动机械，具有自动送纸、进口加热器封口、杯口润滑、自动送杯底、滚压、双工位卷口和自动收杯等功能，生产杯型有单面和双面淋膜的冷饮杯，奶茶杯等各种杯型。
GZB-600 High-speed paper cup forming machine is a machine that have double turntable, dual-segment high-performance with functions of automatic paper fan feeding, imported heater side seal, cup top lubrication, automatic bottom paper feeding, double curling artwork, automatic cup collect and stock. Can make cups both single PE and double PE, for cold drinks and hot drinks.

主要技术参数 main technical parameter 

	纸张要求 paper request качество бумаги
	210-330 g/m2 (single or double PE paper)

	电源 VOLTAGE SUPPLY мощности
	380V50 HZ 

	速度SPEED производительность
	110-130 pcs/min

	气源规格 air use компрессор
	0.6-0.8mpa   0.5立方（cubic）/min

	杯底 paper cup bottom diameter диаметр втулки
	Min 45 mm-65 mm

	杯高 paper cup height
	Min 60 mm-135 mm

	总功率 general power
	24kw

	重量 weight
	3660kg

	外形尺寸 measurement
	2800*1400*1700mm

	价格price   出厂含税底价
	322,000 юаней


机器图片 machine picture
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主要配置列表Main configuration list

	
	品名 NAME
	产地/品牌Origin / brand

	
	触摸屏Touch screen
	台湾   WE!NVIEW(TAIWAN)

	
	热吹风 HOT SYSTEM
	       LEISTER

	
	伺服电机servo motor
	伟创   VEICHI

	
	超声波Ultrasonic
	台湾   长荣 EVER GREEN   

	
	接触器Contactor
	       MOUJEN

	
	变频器Frequency converter
	施耐德  Schneider

	
	断路器Circuit breaker
	施耐德  Schneider

	
	继电器Relay
	施耐德  Schneider

	
	主电动机Main motor
	浙江    新菱 CHINA

	
	槽轮Geneva
	台湾 TAIWAN

	
	轴承Bearing
	日本 JAPAN

	
	
	


机器特点Machine features


设备主机整体重心降低，高速运行更稳定；采用10工位结构，速度更快、使用寿命更长；采用全铝合金不锈钢网保护罩，方便观察、有利于散热
Equipment host overall barycentre is reduced, the operation is more stable; Structure of 10 stations, faster, longer service life; Adopts the whole aluminum alloy stainless steel net cover, convenient observation, is conducive to heat dissipation
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采用自动送纸装置和自动计数收杯装置，使得操作更简便、人员更省力
Adopts automatic feeding device and automatic counting cup device, make operation more convenient, is more efficient
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控制面板采用9寸触摸屏，视野更清晰，整机电器全部采用进口配置，自动化程度达到一个全新的高度。
Control panel use 9 inch touch screen, a clearer vision, the whole electrical appliances adopt imported configuration.
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采用进口高速静音滑道，替换原有的普通滑道，运行速度更快、无噪音、稳定性更强、使用年限更久
Imported high-speed mute slide, replacing the original ordinary ways, no noise, stability, faster, stronger, longer service life
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大功率伺服电机送纸更加的精确。
High-power servo motor make paper feeding and collect more accurately.
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原装瑞士进口加热器底部粘合更加牢固。
The heater which imported from Switzerland make the bottom seal perfect.
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采用两道卷边工艺，有利于卷边的弧度更圆润、更坚挺
Using two edge technology, which is beneficial to the radian of edge more rounded, more strong
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核心部件采用国外双工位技术使用寿命更长圈口以及机器的各部位更加稳定。
The core components adopt foreign dual-bit technology , it has long life . Circle and the parts of the machine is more stable.

售后 after sale service：
A guide book is included to assist with the installation and machine adjustment process and help solve any problems that may be encountered.

1. The machine is adjusted one week prior to delivery to make sure our Lifeng machine is in perfect condition.

2. Technicians are available to guide the installation and adjust the machine at the buyer’s factory. This service would be at the buyers expense and include the technician’s salary, transportation, accommodations, consultation, etc. 

3. Free training is available and ongoing for the buyer until he fully understands the operation of our Lifeng machine .the buyer would be responsible for airfare and accommodations expenses.

操作手册应该包括专辑，调试，以及如何解决有可能会发生的问题
1、 机器需发货一周前进行调试，确保机器完善
2、 技师可以去工厂调试（国外客户需支付旅费，食宿费,出国手续费，一天补贴100美金，国内保修内不用）
3、 技师会提供调试，培训服务，直到买方理解，能操作
4、 易损件一年内免费更换
质保Warranty:
1.Lifeng  machine offers a one year warranty from the shipment date.

2.The Lifeng warranty is not applicable to parts requiring normal replacement.

3.Lifeng is not responsible for any damage caused by misuse, improper handling, negligent maintenance, intentional injury or other damages.

1、 保修期一年（从发货开始算起）
2、 保修不包括调换的配件
3、 对因人为造成的损坏，公司将不负责

